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Dr. Szili Katalin asszony
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Gazdaságfejlesztéstől elzárt hátrányos helyzetű városok? IL" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszter úr felé. A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdés

K/1953 számon fenti tárgyban korábban kérdést intéztem Önhöz, melyre adott válaszát tisztelettel
megköszönöm . A válaszban leírtak azonban megerősítik az általam felvetett problémát .

Korábbi kérdésemben azt vetettem fel, hogy az általam megjelölt Újfehértó és Baikány városok
lélekszáma meghaladja az 5000 főt, a lakósűrűség viszont nem éri el a 100 fő/krn2-t .

A kérdésre adott válaszában Miniszter úr olyan támogatási konstrukciót ajánlott figyelmembe, amely
100 fő/km2 népsűrűséget és 5000 fő lélekszámot meg nem haladó településekre vonatkoztatható .

Az általam felvetett problémának épp az a lényege, hogy a bemutatott települések mindkét támogatási
konstrukcióból kimaradnak . Az egyikből azért, mert lakosságszámuk meghaladja az 5000 főt, a
másikból - GOP-2007 .2 .1 .1 . és 2 .1 .2 . (mikrovállalkozások vonatkozásában) - azért, mert a
lakósűrűség nem éri el a 100 fő/km2-t .

Engedelmével megerősítem kérdésemet : Számíthatnak-e az 5000 főnél nagyobb lélekszámú, de 100
fő/km2 lakósűrűséget el nem érő települések mikrovállalkozásai valamiféle fejlesztési támogatásra?

Kérem, Miniszter úr, vizsgálja felül korábbi válaszát, kérem, a pályázati feltételek módosításával
segítse ezen mikrovállalkozások fejlesztését .

Budapest, 2007 . február 26 .

Tisztelettel :

Tóth ndrás
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség


	page 1

